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Protokół Nr 4/2019 

posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Rady Miejskiej w Kleszczelach 

odbytego w dniu 5 sierpnia 2019 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: Piotr Gawryluk, Marek Martynowicz, 

Aleksy Roszczenko, Jan Szmuksta i Katarzyna Witoszko oraz Burmistrz Kleszczel Aleksander 

Sielicki, Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk, podinspektor Barbara Wiercińska i referent Paulina 

Osipczuk. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie odbyło się w budynku Urzędu Miejskiego w Kleszczelach. Posiedzeniu 

przewodniczył Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz. Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło 

o godzinie 10.00. 

Protokołowała referent Aleksandra Trofimiuk. 

 

Ad. 1. Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz przedstawił następujący projekt 

porządku posiedzenia: 

1) Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2) Zaopiniowanie projektów uchwał. 

3) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4) Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w zaproponowanym kształcie. 

 

Ad. 3. Podinspektor Barbara Wiercińska dokonała wprowadzenia do projektów uchwał 

w sprawach: 

 Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kleszczele, 

 przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kleszczele na lata 2019-2022 

z perspektywą na lata 2023-2026”, 

 wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki nadmienił, że proponowane stawki i tak nie pokryją 

w całości kosztów związanych z odbiorem odpadów komunalnych od mieszkańców. W całym kraju 

stawki są podnoszone, nawet o 300%. Wysokie koszty generowane są także przez opróżnianie 

kontenerów KP-7 znajdujących się przy cmentarzach. 

 

Referent Paulina Osipczuk dokonała wprowadzenia do projektów uchwał w sprawach: 

 zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 

 przyjęcia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Kleszczele”, 

 wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie ze środków Funduszu Rozwoju 

Przewozów Autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

Burmistrz Kleszczel dodał, iż PKP może zlikwidować przejazdy wzdłuż dróg, które nie 

należą do kategorii dróg gminnych. Gmina także zawsze jest zobowiązana do oznakowania 

i utrzymania przejazdów. 

 

Opinia Komisji w sprawie projektów uchwał przedstawionych w punkcie 3 stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 
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Ad. 4. Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz wniósł o przyjęcie protokołu 

z posiedzenia odbytego w dniu 26 czerwca 2019 r. bez odczytania. Protokół był wyłożony do 

wglądu w Urzędzie Miejskim w Kleszczelach oraz obecnie znajduje się na sali posiedzenia. 

Do treści protokołu członkowie Komisji uwag nie wnieśli. Protokół Nr 3/2019 posiedzenia 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy przyjęto jednogłośnie bez uwag. 

 

Ad. 7. Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz zapytał o ogłoszony nabór na 

stanowisko Skarbnika Gminy. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował, iż jest to związane z sytuacją jaka 

miała miejsce przed sesją absolutoryjną. 

 

Wobec wyczerpania porządku o godzinie 14.00 posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Aleksandra Trofimiuk  

       Przewodniczący 
 Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy 

 Marek Martynowicz 


